

Geballtes Know-how zum Thema 3D-Druck und Medizinprodukte

Concentrated expertise in 3-D printing and medical products

Im Stundentakt präsentiert DETAX auf der IDS Produkt-Highlights und deren Anwendung.
At IDS 2019, DETAX is presenting product highlights and their applications on an hourly basis.

■ Das sollten Sie nicht verpassen: Während der gesamten IDS stehen den Besuchern des DETAX-Standes täglich ab 11 Uhr zu jeder vollen Stunde ausgewiesene Experten zur Verfügung, die in Fachvorträgen über neueste Anwendungstechniken und aktuelle Trends informieren. Neben der Wissensvermittlung über die neue Generation der 3D-Hochleistungspolymere mit 30 Druckmaterialien für Praxis und Labor steht auch das Gespräch mit erfahrenen Anwendern über digitale Fertigungsverfahren und deren Einsatzmöglichkeiten im Laboralltag im Fokus des Messeauftritts des Unternehmens.

Speakers Corner, Digital Workflow & Live-Labor

Ob über „Detaseal hydroflow – Multifunktionales VPS Silikon für High-End-Abformungen“, „Individuelle

Adaption und Optimierung des 3D-Workflows“, „Praktische Umsetzung von 3D-gedruckten Totalprothesen“ oder über „Wirtschaftlichen Erfolg mittels neuer 3D-Druck-Anwendungen“ informiert wird – den Besuchern wird im 3D-Expertenforum alles Wissenswerte über die besonderen Anforderungen an gedruckte Medizinprodukte vermittelt.

Zudem erleben Sie die komplette Prozesskette des digitalen Workflows: alle Arbeitsschritte und erforderlichen Geräte auf einen Blick. Parallel dazu zeigen die Techniker im DETAX Live-Labor neue Werkstoffe für die analoge Fertigung von Zahnersatz.

„Learn from Experts!“

Der Besuch des DETAX-Messestandes in Köln lohnt in jedem Fall. Der Besucher darf sich über Wissenszuwachs und umfassende Informa-

tionen über die neuesten Entwicklungen dentalmedizinischer Werkstoffe freuen. Dass dies alles großen Zuspruch findet, zeigt der große Besucherandrang bereits an den ersten Messtagen.

Ausführliche Informationen über das jeweilige Tagesprogramm erhalten Sie am Stand von DETAX (N031) auf der IDS in Halle 10.2. ◀

DETAX, Germany
www.detax.de
Hall 10.2 Booth N031

■ Don't miss it: During IDS, participants can attend lectures given by established experts on the latest application technologies and current trends, every hour from 11:00 at the DETAX booth. In addition to speakers sharing their knowledge of the new generation



◀ ▶ Dr. Bernhard Köhler, DETAX.

of 3-D high-performance polymers with 30 printing materials for the practice and laboratory, the company is hosting talks by experienced users on digital manufacturing processes and their applications in the daily work of the laboratory.

flow: all work steps and required devices at a glance. At the same time, technicians in the DETAX live laboratory will be showing new materials for the analogue production of dental prostheses.

Learn from experts!

The DETAX booth at the Cologne fair is definitely worth a visit. Visitors can look forward to boosting their knowledge and to obtaining comprehensive information on the latest developments in dental materials. The great number of visitors on the first days of the fair already proves the popularity of these topics.

Detailed information about the daily programme is available at DETAX's IDS Booth (N031) in Hall 10.2. ◀

Speakers Corner, digital workflow and live laboratory

Through various presentations—including “Detaseal hydroflow—Multi conceptual VPS impression system for high-end performance”, “Individual adaptation and optimization of the 3D printing workflow”, “Practical application of 3D printed complete dentures” and “Economic success through new 3D applications”—visitors to the 3-D expert forum will learn everything they need to know about the special requirements for printed medical products.

You will also experience the complete process chain of the digital work-

DETAX, Germany
www.detax.de
Hall 10.2 Booth N031



◀ ▶ Dr. Nils Kühlein, DETAX.

AD

CROSSTEX
A CANTEL MEDICAL COMPANY

OMNIA
Disposable Medical Devices

Two leading portfolios now together – for improved outcomes that help save lives

Crosstex, the leading portfolio of infection prevention and control solutions and Omnia, the innovative offering of surgical specialties and high quality products in the fight against cross-contamination and for the surgical aseptic technique in dental surgery procedures, is now offered through one source.

Visit booth #E061 in Hall 10.1 to learn more.



crosstex.com
omniaspa.eu

All product names are trademarks of Crosstex International Inc., a Cantel Medical Company, its affiliates or related companies, unless otherwise noted.

© 2019 Crosstex International, Inc. 0119 DADV00622 Rev A